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JUDEȚUL VASLUI    
COMUNA CIOCANI 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES-VERBAL 
Încheiat astăzi, 21.04.2022 

 
      
            Consiliul local al comunei Ciocani, județul Vaslui, s-a întrunit astăzi  21.04.2022, ora 1300, în 
ședință extraordinară în conformitate cu art. 133 alin 2 lit. a   din OUG nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, la sediul Primăriei comunei Ciocani , județul Vaslui, fiind convocat prin dispoziția scrisă a 
primarului.  
             La apelul nominal efectuat de secretara comunei,  se constată că sunt prezenți 9 consilieri locali 
care au depus jurământul , din totalul de 11 consilieri locali., absenți fiind dl. Diaconu și dl. Lăzărescu.             
            Fiind îndeplinite prevederile art. 137 alin.(1) din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
ședința este legal constituită.              
            Se supune la vot procesul-verbal de la ședința anterioară  și se aprobă cu 7 voturi pentru, 1 vot 
împotrivă (dl. Mocanu) . 
            Dl. Mocanu nu este de accord cu conținutul procesului-verbal. 
            Se  prezintă ordinea de zi , o supune la vot și  se aprobă cu 8  voturi pentru 1 vot împotrivă (dl. 
Mocanu).  
          Dl. viceprimar afirmă că s-a omis întocmirea proiectului de hotărâre privind alegerea președintelui de 
ședință și solicită suplimentarea ordinei de zi cu un proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de 
ședință. Supusă la vot suplimentarea ordinei de zi se aprobă cu 8 voturi pentru și 1 vot împotrivă(dl. 
Mocanu).  
          D-na secretar solicităsă se facă propuneri pentru    alegerea președintelui de ședință. 
          Dl. Hazu propune pe dl. Dobrin. 
          Dl. viceprimar propune pe d-na. Giușcă. 
          Dl. Hazu propune pe d-na Țîmboi Crina. 
          D-na. Giușcă. propune pe dl. viceprimar. 
          Supusă la vot prima propunere , pentru dl. Dobrin se aprobă cu 4 voturi pentru și 4 abțineri (d-na 
Giușcă, d-na Apostoleanu, dl. Năstase și dl. Dobrin). 
          Supusă la vot a-2-a propunere  se aprobă cu 4 voturi pentru și 4 abțineri  
.         Supusă la vot  propunerea  pentru d-na. Țîmboi se aprobă cu 2 voturi pentru și 7 abțineri 
          Supusă la vot  propunerea  pentru d-l. Năstase se aprobă cu 6 voturi pentru și 2 abțineri (dl. Hazu și 
dl. Mocanu).  
           Se prezintă referatul de aprobare .și raportul compartimentului de resort la proiectul de hotărâre 
privind alegerea președintelui de ședință.   
           D-na Giușcă   prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate a Consiliului local de aprobare a 
proiectului de hotărâre.. 
           Președintele de ședință prezintă cel de-al doilea proiect de hotărâre cu  privire la  actualizarea 
indicatorilor tehnico-economici privind  cantitățile de utilaje și echipamente tehnologice , inclusiv dotări, 
pentru obiectivul de investiții  “ Construire dispensar uman în localitatea Ciocani , comuna Ciocani, județul 
Vaslui  “ la data de 07.04.2022   și referatul de aprobare .    
          Dl. Hazu- nu s-ar putea ține ședințele ori dimineața ori după amiaza , de ex. , la ora 10,00 sau ora 
16,00. 
          Dl. primar- am primit o adresă de la Ministerul Dezvoltării pentru dosarul cu gazul metan care n-a 
suportat amanare. 
          Dl. Mocanu- noi nu avem hârtiuțele , de unde citiți? 
          Dl. Tofan este de accord cu dl. Năstase – președinte de ședință pentru 3 luni.  
          Dl. Mocanu- și n-avem voie să fim legali?  
          Dl. Hazu- ce știm noi ce-ați citit acolo? Dl. primar vă spune să supuneți la vot și votați.  
          Dl. primar- mergeți la d-na secretar , luați devizele.  
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            Dl. Hazu- și ce votăm? 
            Dl. primar- puteți să analizați acum. 
            Dl. Hazu- în dumneata nu am încredere și nu sunt singurul.  
            Dl. primar- întrebări doar pe proiect. 
            Dl. Mocanu- nu vedeți că nu este correct? 
            Dl. primar- este correct. 
            Dl. Mocanu- știe ce-I legal și ce nu-I legal? 
            Dl. primar- vă rog să nu vă dați cu părerea.  
            Dl. Tofan – d-voastră cine sunteți?  
            Dl. Hazu- noi n-avem documentații, nu știm ce votăm. 
            D-l. Năstase prezintă referatul de aprobare. 
            D-na secretar- n-ați prezentat referatul de aprobare la proiectul de hotărâre nr. 1 de pe ordinea de zi? 
            D-l. Năstase, președintele de ședință, prezintă  referatul de aprobare, la proiectul de hotărâre nr. 2 
de pe ordinea de zi.  
           Dl. Mocanu- facem alt dispensar, că unul era gata demult? 
           Dl. primar- la ce oră ai dus materialele de ședință d-nei secretar d-le consilier. 
           D-na secretar- d-na Mihăilă Corina mi le-a adus la ora 16,00 ieri. Dl. primar -avea timp să vă trimită 
devizele d-na secretar. 
           Dl. Hazu- n-avea timp, n-ați auzit când le-a primit? 
           D-na secretar- pînă ieri nici nu am știut că avem ședință.  
           Dl. primar- o licitație poate dura 5,6 luni, dispensarul în 2 luni este  gata.  
           Dl. Mocanu-parcă era gata demult . N-ați adus ziaristul care a scris că e gata dispensarul .  
           Dl. primar- nu știți pe ce lume trăiți. 
           Dl. Hazu- ce votăm noi acum? 
           Dl. primar- dotările pentru dispensar.  
           Dl. Hazu- păi nu erau gata ? 
           Dl. primar- nu . În decembrie anul trecut Au fost actualizați indicatorii tehnico-economici. 
           Dl. Tofan –aveți 6 consilieri.  
           Dl. primar- și ce-I cu asta?  
           D-l. Năstase prezintă raportul compartimentului contabilitate. 
           D-na Giușcă   prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate. 
           Dl. primar- indicatorii s-au actualizat pentru că s-au majorat prețurile.  
           Supus la vot  cel de-al doilea proiect de hotărâre se adoptă cu 6 voturi pentru , 3 voturi împotrivă (dl. 
Tofan, dl. Hazu , dl.. Mocanu). 
          Președintele de ședință prezintă ultimul proiect de hotărâre cu  privire la aprobarea cererii de 
finanțare și a devizului general pentru obiectivul de  investiții “ Înființare sistem inteligent de distribuție 
gaze naturale în comuna Ciocani , județul Vaslui  “, în vederea finanțării din surse legal constituite , 
prin Programul național de investiții “ Anghel Saligny “, din buget local, alte fonduri guvernamentale , 
fonduri europene nerambursabile  și referatul de aprobare . 
            Dl. Hazu- ne sintetizați un pic.  
            Dl. primar- v-am spus de atâtea ori , am depus dosarul la Ministerul Dezvoltării, mi-a cerut din nou 
Ministerul această actualizare , o trimitem azi la București după amiază pe mail, sursa de finanțare va fi ori 
PNDL, ori Anghel Saligny. 
           Dl. Hazu- își mai are rostul? 
           Dl. Mocanu- se mai continuă cu gazul? 
           Dl. primar- da. Ni se cer documente. 
           Dl. Mocanu- cu panourile fotovoltaice nu se găsește un program , că ar fi mai avantajos? 
           Dl. primar- în momentul în care vor fi destinate fonduri UAT-urilor pentru programul ăsta cu 
fotovoltaice, sau eoliene atunci vom aplica și noi.  
          Dl. Mocanu- eolienele astea o să fie companii. 
          D-l. Năstase prezintă raportul compartimentului contabilitate. 
          D-na Giușcă   prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate. 
          D-l. Năstase prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate. 
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          D-l. Petrovici prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate. 
          Supus la vot  cel de-al doilea proiect de hotărâre se adoptă cu 6 voturi pentru , 3 voturi împotrivă (dl. 
Tofan, dl. Hazu , dl.. Mocanu). 
          D-na secretar – eu i-am făcut d-lui primar o adresă prin care am solicitat să-mi comunice data , ora 
ședinței ordinare pe luna aprilie și ordinea de zi , având în vedere că suntem liberi și vineri și a-2-a zi de 
Paște, adresă pe care dl. primar refuză  s-o primească.  
          Dl. Hazu- d-na director vrea cameră și rampa de la Crâng. 
          Dl. Mocanu- fermierii întreabă când va fi ședința. 
         Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară lucrările ședinței închise. 
 
 
 
                      Președinte de ședință,                                                                         Secretar general, 
                 Năstase Claudiu-Laurențiu                                                                       Abaza Iosefina                              
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


